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СООТВЕТСТВИЕ СПРОСА И ПРЕДЛОЖЕНИЯ НА РЕГИОНАЛЬНОМ РЫНКЕ ИНВЕСТИЦИЙ: 

ОБЩИЕ ВЫВОДЫ И РЕКОМЕНДАЦИИ 

 

Р.А. Багаев  

 

На основе  анализа спроса и предложения на рынке инвестиционных проектов Республики Северная 

Осетия-Алания автором разработаны предложения по развитию системы управления инвестиционными 

проектами в целях модернизации региональной экономики. Доступными для выстраивания региональной 

институциональной среды привлечения инвесторов являются закрытый паевой инвестиционный фонд, 

венчурный фонд, эндаумент, отсутствующие на сегодняшней день в инвестиционной инфраструктуре 

региона.  
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R.A. Bagaev 

Demand and supply correlation on the regional investment market: 

general conclusions and recommendations 

Based on the analysis of supply and demand on the investment projects in the Republic of North Ossetia-

Alania, the author developed proposals for the development of the system of investment project to modernize the 

regional economy. Available for building regional institutional environment to attract investors is a closed-end 

investment fund, venture fund, endowment, missing in the region's infrastructure investment.  

Key words: investment demand, investment offer, ranging of investment projects in North Ossetia-Alaniya 

Republic. 
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